
Møteprotokoll Alstahaug Idrettsråd 

22. februar 2022, kl. 20.00-21.30, på Kulturbadet 

Til stede: Ken Tollaksen, Olav Aleksander Benjaminsen, Ann 
Kristin Aaker, Bjørn Richard Jenssen (vara), Johanne 
Markvoll (sekretær). 
Forfall: Linda Jakobsen, Jo-Even Vang, Monica Mentzoni, 
Stine Aleksandersen. 

Merknad: Stine Aleksandersen har meldt at hun ikke vil ha mulighet til å delta i idrettsrådets styre 
resten av perioden. Bjørn Richard Jenssen (1. vara) ble derfor forberedt på å bli kalt inn på fast 
basis framover. 

Sak 03/22  Presentasjon av Sandnessjøen skytterlags aktivitet  
v/Erlend Balseth 

Info om laget og deres aktivitet. DFS i Sandnessjøen har gjennom årene hovedsakelig drevet med 
jaktskyting. Skyting utfordrer både fysisk og psykisk utholdenhet. 

Skytterlaget ønsker å styrke satsing på skogsløp, en sommervariant av skiskyting. 

Innendørsskyting er i dag den største rekrutteringsarenaen til DFS. Større oppslutning om 
innendørs aktivitet enn utendørs. Kan gjennomføres med blandede aldersgrupper (junior, senior, 
veteran) på samme bane. Banen tilpasses individuelt til stilling osv. 

Skytterlaget ønsker å etablere innendørs skytebane i Sandnessjøen. Dette vil gi Sandnessjøen og 
omegn et bredere tilbud av ulike aktiviteter. Skytterlaget vil være der ungdommen er, 
samlokalisert med andre tilbud på Stamnes.  

Ønsker areal med 15 m bane og tilstøtende forrom, med glassvegg mellom. 5-6 skiver krever 10-
11 m bredde på rommet. Det er strenge krav til materialer i tak og vegger, samt til avtrekk og 
renhold, men renholdet vil kunne håndteres av skytterlaget selv, og driftskostnadene vil ikke bli 
store. 

Sak 04/22  Seminar om frafall fra idretten      

Status: Dialog med Nordland idrettskrets. Bidrag fra kretsen: foredrag fra ungdomsrepresentanter. 
Dialog med Sandnessjøen vgs om synergieffekt ved å la representantene snakke for dem også.  
Satt på vent pga. nedstenging rundt jul. 

AKA og JM har i samråd med Ingvill Dahl utformet et utkast til spørreundersøkelse som er klart til 
utprøving internt i styret: 
https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=90R4RTXJHEWuOwYcgzYD1mb0lOeEsD1Gm
f2kZjSkeUtUN0lBSjhPQUVBNDk2MzkyTlZTVEI1SzRZUy4u  

Dato må settes noe fram i tid, for god markedsføring, tid til undersøkelsen osv. Forslag til dato er 
torsdag 5. mai (uke 18).  

Viktig: Møte på Teams torsdag 17. mars, kl. 15.00 for å avklare hvorvidt vi kan 
gjennomføre eller ikke. Oppgaver i forkant av dette (avklares så snart som praktisk mulig og 
ikke senere enn 16. mars): 

• OAB: avklare om foreslått dato passer for NIK og deres representanter.  
• OAB: undersøke mulighetene for å få «kjent» foredragsholder, f.eks. Øystein «Pølsa» 

Pettersen til å holde foredrag, enten digitalt eller ved å komme hit.  
• JM: lage utkast til program. 
• JM: dialog med skolene og ungdomstjenesten/Alstahaug ungdomsråd. 

 

Øvrige saker på utsendt agenda utsatt til senere møte (handlingsplan og forberedelser til 
årsmøte).        

 Referat: Johanne Markvoll 
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